



Dagfinn Omberg <dagfinn.omberg@gmail.com>

Styremøte Lågalandet Beboerforening Nov-2017.

1 e-post

Sigbjørn (Viken Fiber) <slochen@altiboxmail.no>

16. november 2017 kl. 21:50

Til: Sigmund Sundfør <sigmund@sisusoft.no>, Dagfinn Omberg <dagfinn.omberg@gmail.com>, Øyvind Løkling <olok@kongsberg.com>

Hei

Referat fra i dag:

Styremøte Lågalandet Beboerforening - 16.11.2017

Møtte: Dagfinn, Sigmund og Sigbjørn

- Diskusjon om Samfunnsdelen
 - Lage utkast til forslag innspill
 - Konkretisere småhusbebyggelse
 - Gatestruktur osv
- Lage sak på all kjøringen i Reinsgate
- Lage sak på rekkverk ned trappa ved Svømmehallen
- Mailtjenesten på websiden
 - Opprette mailgrupper: Medlemmer og Styret
- Penger for støtte til websider og webserver er mottatt
 - Sjekke hvilke støtte vi kan forvente videre
 - Vi ønsker å beholde web-editor osv
- Må planlegge årsmøte tidlig på nyåret
 - Sent januar eller tidlig februar?
 - Hva skal vi ha som underholdning?
 - Hilde Roland?
- Styremøter og sammensetning
 - Torsdager fungerer bra for Dgfinn
 - Vi tre ønsker å stille opp neste periode

Vi glemte vel å snakke om kontingent?

Det er såpass sent på året at jeg ville ha foreslått at vi «nullstiller» oss for i år, og starter opp tidlig neste år med en ryddeaksjon på dette.

Kommentarer på dette?

Sigbjørn